
Vecpiebalgā notiks diskusiju vakars par ezeriem



"Gaujas ilgtspējīgas attīstības biedrība" un Cēsu novada pašvaldība 29.septembrī
plkst.18.00 Vecpiebalgas Kultūras namā aicina Vecpiebalgas apvienības ezeru
piekrastes zemju īpašniekus un interesentus uz diskusiju par ezeriem – to pašreizējo



stāvokli, apsaimniekošanu un attīstības perspektīvām.
 
Šajā vasarā, pamatojoties uz Cēsu novada ūdensobjektu apsaimniekošanas koncepciju,
pašvaldība sadarbībā ar SIA "Saldūdeņu risinājumi", veica Alauksta, Inešu un Zobula
ezera zivju resursu novērtējumu. 
 
Šobrīd ir pieejami pirmie zinātniskie dati, kas raksturo ezeru pašreizējo stāvokli, un kas
kalpos par pamatu ezeru zivsaimnieciskās ekspluatācijas noteikumu izstrādei.
 
Diskusiju vakarā Gaujas ilgtspējīgas attīstības biedrība iepazīstinās ar zinātniskā
pētījuma datiem, kā arī tiks runāts par  Vecpiebalgas apvienības ezeru attīstību. 
 
Diskusiju vakara tēmas:

Informācija par Cēsu novada ūdensobjektu apsaimniekošanas koncepciju;
Alauksta, Inešu, Zobula ezera zinātniskās izpētes rezultāti un ieteikumi ezeru
attīstībai;
licencētā makšķerēšana – ierobežojumi un ieguvumi;
ezeru attīstība vietējo kopienu iedzīvotāju labklājībai;
jautājumi un atbildes.

Diskusiju vadīs: Dr.biol Matīss Žagars. 
 
Ikviens aicināts uz diskusijām brīvā gaisotnē, lai katra ideja un ierosme kalpo ezeru
ekosistēmas uzlabošanai. 
 
Apkopojot labākās idejas, panāksim labāko risinājumu!
 
Uzdod savu jautājumu vai iesaki diskusijas tēmu, rakstot uz e-pastu
rivergauja@gmail.com vai zvanot pa tālruni 25442000.

http://rivergauja@gmail.com

